

Social Media: [MBM app. & chat session promotion]









Social media platforms used for publication:













-  **Twitter**
 ☒ @StatCan_eng | @StatCan_fra
-  **Facebook:**
 ☒ @StatisticsCanada | @StatistiqueCanada
-  **Reddit:**
 ☒ @StatCanada
-  **LinkedIn**
 ☒ @StatCan
-  **YouTube:**
 ☐ @StatisticsCanada | @StatistiqueCanada
















Link to online questionnaire:

EN: <https://surveys-enquetes.statcan.gc.ca/form-formulaire/en/login-connexion/load-charger/eggse38092d20a0843c8bcb85f0e47433a71>

FR: <https://surveys-enquetes.statcan.gc.ca/form-formulaire/fr/login-connexion/load-charger/eggse38092d20a0843c8bcb85f0e47433a71>

Date	Platform	English	Français	Source
 Oct. 17, 2018 (PM)	 Facebook  LinkedIn  Reddit	<p>The Government of Canada's first-ever poverty reduction strategy includes the establishment of Canada's Official Poverty Line, which will be calculated using the Market Basket Measure (MBM).</p> <p>Have questions about the MBM or want to know how we calculate Canada's Official Poverty Line? Come chat with our experts on Oct. 19th! (LINK)</p>	<p>La toute première stratégie de réduction de la pauvreté du gouvernement du Canada comprend l'établissement du seuil officiel de pauvreté du Canada, qui sera calculé à l'aide de la mesure fondée sur un panier de consommation (MPC).</p> <p>Vous avez des questions sur la MPC ou vous voulez savoir comment nous calculons le seuil officiel de pauvreté au Canada? Venez discuter avec nos experts le 19 octobre! (LIEN)</p>	<p>LINK: Link to Chat web module ENG: FRA: Source images: MBM logo + chat announcement</p> 
 Oct. 18, 2018	 Twitter	<p>How does Canada determine its new Official Poverty Line? Come chat with our experts this Friday, Oct. 19th @1:30 p.m. ET (LINK)</p>	<p>Comment le Canada détermine-t-il son nouveau seuil officiel de pauvreté? Venez discuter avec nos experts ce vendredi 19 octobre à 13 h 30. HE (LIEN)</p>	<p>Link to Chat web module ENG: FRA: Image: Chat announcement</p> 

Date	Platform	English	Français	Source
 Oct. 19, 2018 (AM)	 Twitter	What is the Market Basket Measure (MBM) and how do we determine which individuals and families fall below Canada's Official Poverty Line? Come chat with our experts today @1:30 p.m. ET! (LINK)	Qu'est-ce que la mesure fondée sur un panier de consommation (MPC) et comment fera-t-on pour déterminer quels individus et familles se situent en dessous du seuil officiel de pauvreté du Canada? Venez discuter avec nos experts aujourd'hui à 13 h 30 HE! (LIEN)	Link to Chat web module ENG: FRA: Source image: Chat announcement 
 Week of Oct. 21-27, 2018	 Twitter  Facebook  LinkedIn  Reddit	How much income would your family need to stay above Canada's Official Poverty Line? We want to hear from you! Please tell us if you think these amounts are too high, too low or "about right". (LINK)	Selon vous, votre famille a besoin de quel revenu pour demeurer au-dessus du seuil officiel de la pauvreté au Canada? Nous aimerions avoir votre opinion! Dites-nous si ces montants sont trop élevés, trop faibles, ou « à peu près justes ». (LIEN)	Source: Link to MBM Consulting Canadians page ENG: https://www.statcan.gc.ca/eng/consultation/mbm FRA: https://www.statcan.gc.ca/fra/consultation/mpc Source image: MBM logo 
 Week of Nov. 4-10, 2018	 Twitter	To get a better understanding of #poverty and to help validate Canada's Official Poverty Line, we've launched a consultation process to hear from Canadians. To participate: (LINK)	Pour mieux comprendre la #pauvreté et valider le seuil officiel de pauvreté du Canada, nous avons lancé un processus de consultation auprès des Canadiens. Pour participer : (LIEN)	Source: Link to MBM Consulting Canadians page ENG: https://www.statcan.gc.ca/eng/consultation/mbm FRA: https://www.statcan.gc.ca/fra/consultation/mpc Source image: MBM logo 

Date	Platform	English	Français	Source
 Week of Nov. 18-24, 2018	 Twitter	<p>The #GC's first-ever poverty reduction strategy aims to reduce our country's poverty rate, which will be measured using the Market Basket Measure (MBM). Now is your opportunity to help validate the MBM: (LINK)</p>	<p>La toute première stratégie de réduction de la pauvreté du #GC comprend l'établissement du seuil officiel de pauvreté du Canada, qui sera calculé à l'aide de la mesure fondée sur un panier de consommation (MPC). Aidez-nous à valider la MPC : (LIEN)</p>	<p>Source: Link to MBM Consulting Canadians page ENG: https://www.statcan.gc.ca/eng/consultation/mbm FRA: https://www.statcan.gc.ca/fra/consultation/mpc</p> <p>Source image: MBM logo</p> 
 Week of Dec. 2-8, 2018	 Twitter  Facebook  LinkedIn  Reddit	<p>How do you prioritize your spending on food, shelter, clothing and transportation? Have your say, and let us know here: (LINK)</p>	<p>Comment priorisez-vous vos dépenses en nourriture, logement, vêtements et transport? On veut votre opinion, faites-nous la savoir ici : (LIEN)</p>	<p>Source: Link to MBM Consulting Canadians page ENG: https://www.statcan.gc.ca/eng/consultation/mbm FRA: https://www.statcan.gc.ca/fra/consultation/mpc</p> <p>Source image: MBM logo</p> 
 Week of Dec. 16-22, 2018	 Twitter  Facebook  LinkedIn  Reddit	<p>How much do you spend monthly on food, clothing, transportation, etc.? Have your say, and let us know here: (LINK)</p>	<p>Combien dépensez-vous chaque mois en nourriture, vêtements, transport, etc.? Dites-le-nous ici : (LIEN)</p>	<p>Source: Link to MBM Consulting Canadians page ENG: https://www.statcan.gc.ca/eng/consultation/mbm FRA: https://www.statcan.gc.ca/fra/consultation/mpc</p> <p>Source image: MBM logo</p> 

*NOTE: Proposed publication dates may be subject to change without notice by StatCan's Social Media team.